
 

Zápis z jednání Školské rady gymnázia Dany a Emila Zátopkových. 

Datum: 7.5.2025 

Přítomni: Mgr. Ličková, Ladislav Pavlát, Mgr. Pavlína Kempná, Mgr. Smažák 

Omluveni: JUDr. Neuvirt, p. Zvolánek 

Host: ředitel školy PhDr. Tomáš Pracný 

Program: 

Projednání zprávy o činnosti a plnění úkolů školy za rok 2024 

• Členové rady mají k dispozici výtisk Zprávy o činnosti a plnění úkolů příspěvkové 
organizace v plném znění.  

• Zprávu vypracovala Ing. Radana Lančová 31.3.2025. 

• Ing. Radana Lančová provedla kompletní rozbor hospodaření školy za rok 2024. Dle její 
zprávy si škola vede dobře. 

• Ve sledovaném období zde studovalo 486 žáků. 

• Díky neinvestičním příspěvkům z rozpočtu MS kraje škola mohla obnovit vybavení 
domova mládeže, pořídit veslařské a cyklistické trenažéry, vyměnit okna ve školní jídelně, 
pořídit nový zahradní traktor pro sečení trávy a nadále zapojovat rodilého mluvčího při 
výuce jazyka anglického. 

• V hlavní činnosti škola vykázala mírnou ztrátu způsobenou nenadálou opravou 
v sociálních zařízeních školy v závěru roku. Tato ztráta byla kryta ziskem z doplňkové 
činnosti. 

• V roce 2024 škola také opravila chodníky, přístupy k budově školy a parkovací stání 
v areálu školy a položila novou podlahovou krytinu ve školní jídelně. Také bylo nutno 
opravit fasádu školy (poškození ptáky). 

• Škola nadále řeší škodní událost v souvislosti s povodněmi v září 2024 – zatečení do tříd, 
a hlavně zaplavení studny a nános bahna na atletickém oválu hřiště – zde je nutné 
důkladné vyčištění. 

• Na závěr ředitel školy informoval o školskou radu a stavu a jednáních ohledně dvou 
velkých projektů školy – stavby plaveckého bazénu a nové sportovní haly. 
Ředitel školy vyjádřil velkou naději, že stavba bazénu bude částečně kryta z dotace 
Národní sportovní agentury. 

• Velkým investičním výdajem v roce 2025 by měla být výstavba výtahu ve škole. 

• Ing. Radana Lančová vyjádřila politování nad tím, že dotace na sportovní činnost škola 
obdržela loni pozdě a nebylo dost času na její vyčerpání. Letos vypadá situace ještě hůře. 

 
Závěr: 

Školská rada bez připomínek schválila zprávu o činnosti školy za rok 2024. 

Zapsala: Kempná                                                                        

 


